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Maastricht, 22 november 2024 

 
Betreft: Schriftelijke vragen van de Maastrichtse VVD inzake verminderen regeldruk en papierwerk 
rondom ZES. 

 
Geacht college, 

 
We staan aan de vooravond van de invoering van de Zero-Emissiezone Stadslogistiek (ZES) in de 
gemeente Maastricht. Als VVD hebben wij steeds aangeven dat de regeldruk en papierwerk voor 
ondernemers zo laag mogelijk gehouden moet worden. Naar aanleiding van berichtgeving in het 
Brabants Dagblad1 over wederzijdse erkenning van ontheffingen heeft de Maastrichtse VVD de 
volgende vragen: 

 
1. Bent u bekend met de Tilburgse aanpak rondom ontheffingen voor de ZES waarbij de 

gemeente ervoor kiest om ondernemers die in andere steden al een ontheffing voor de ZES 
hebben deze ontheffing in Tilburg niet nogmaals hoeven aan te vragen? 

2. Hoe staat uw college tegenover het idee van deze ‘wederzijdse erkenning’ van afgegeven 
ontheffingen door andere steden? Gaat u deze Tilburgse aanpak ook volgen? Zo nee, 
waarom niet? 

3. Bent u bereid om samen met de gemeente Tilburg het gesprek aan te gaan met andere 
gemeenten waar de ZES zal worden ingevoerd om te komen tot landelijke erkenning van 
elkaars ontheffingen? Zo nee, waarom niet? 

 
Een van de gronden voor ondernemers om een ontheffing te krijgen voor de ZES is op grond van 
bedrijfseconomische omstandigheden. Maastricht is van plan deze ontheffingen voor 1 jaar te 
verlenen. Er zijn echter situaties denkbaar waarbij het bij voorbaat al duidelijk zal zijn dat na 1 jaar er 
nog steeds sprake is van dezelfde omstandigheden. De Maastrichtse VVD is van mening dat we 
ondernemers niet onnodig moeten lastigvallen met extra papierwerk in dat soort gevallen. 
  

                                                           
1 Tilburg geeft ondernemers met ontheffing in andere steden ook toegang tot eigen uitstootvrije zone | Tilburg 
| bd.nl 

https://www.bd.nl/tilburg/tilburg-geeft-ondernemers-met-ontheffing-in-andere-steden-ook-toegang-tot-eigen-uitstootvrije-zone~add9556a/?cb=57b498cd-9ed8-4036-873c-ed38d0e4ca1b&amp%3Bauth_rd=1&auth_rd=1
https://www.bd.nl/tilburg/tilburg-geeft-ondernemers-met-ontheffing-in-andere-steden-ook-toegang-tot-eigen-uitstootvrije-zone~add9556a/?cb=57b498cd-9ed8-4036-873c-ed38d0e4ca1b&amp%3Bauth_rd=1&auth_rd=1


 
 
 

4. Bent u bereid om ontheffingen op grond van bedrijfseconomische omstandigheden niet te 
beperken tot de duur van 1 jaar, maar per ondernemer te kijken welke tijdsduur passend is 
bij de situatie? Zo nee, waarom niet?  

5. Is het mogelijk om bovengenoemde twee voorstellen direct bij de start van de ZES te 
implementeren? Zo niet, per wanneer verwacht uw college deze voorstellen te 
implementeren? 

 
Met vriendelijke groet, 
 

Jurgen van Heertum 

Raadslid Maastrichtse VVD  


